
Protokoll 
2020-07-26 

 
Protokoll fört vid årsstämma med Lyckans samfällighetsförening på Lyckanområdets 

dansbana söndagen 26 juli 2020 kl 09.30. 

 
 
§ 1 Ordförande Christer Bjellert öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

 

§ 2 Föredragningslistan godkändes. 

 

§ 3 Kallelsen godkändes. 

 

§ 4 Till ordförande för årsmötet valdes Christer Bjellert. 

Till sekreterare för årsmötet valdes Torbjörn Johansson. 

 

§ 5 Christer genomförde närvarouppräkning. 33 medlemmar var närvarande. 

Röstlängden godkändes. 

 

§ 6 Till justerare och tillika rösträknare valdes Bernt Ståhl och Jan Berglund. 

 

§ 7 Verksamhetsberättelse. Christer redogjorde muntligt för verksamheten 

under året. Det stora har varit att en gungställning har satts upp vid 

lekparken. Skriftlig berättelse kommer att distribueras med 

årsmötesprotokollet. 

 

§ 8 Ekonomi. Frågor kom på kiosken, renhållning och el vid dansbanan. 

Kioskens värden är bruttosiffror under verksamhetsåret. Det innebär att 

vid boksluten kan debet och kredit skilja sig åt. Renhållningen är 

kostnaderna för våra avfallscontainrar. El vid dansbana är ett el-

abonnemang som finns vid dansbanan och används flitigt. 

 Redovisningen godkändes. 

 

§ 9 Revisor Christer Nilsson läste revisionsberättelsen som tillstyrkte 

ansvarsfrihet. 

 

§ 10 Årsmötet beslutade att fastställa Resultaträkning och Balansräkning, 

 

§ 11 Årsmötet beslut att ge styrelsen ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2019-

2020. 

 

§ 12 Till ledamöter på två år valdes Anna Holmstrand, Henrik Ohlsson och 

Torbjörn Johansson. 



§ 13 Till föreningens ordförande på ett år valdes Christer Bjellert. 

 

§ 14 Firmatecknare. Tidigare har det varit Christer Bjellert och Ulla-Britt 

Nilsson. Beslutades att överlämna till styrelsen att prolongera beslutet. 

 

§ 15 Christer Nilsson och Mikael Sjöberg valdes till revisorer på ett år. 

 

§ 16 Beslutades att inte välja någon trivselkommitté. 

 

§ 17 Till valberedare på två år valdes Eva Sorsa. Kent Paulsson kvarstår till 

2021. 

 

§ 18 Beslutades att till styrelsen fördela 4 000 kr att fritt disponera. 

 

§ 19 Budget diskuterades. Budgeten bygger på att medlemsavgiften är 900 kr 

och med tillägg 500 kr för sommarboende. Budgeten justeras med de 

4 000 som beslutades i föregående paragraf. 

 

§ 20 Inkomna motioner och förslag. 

 Belysning vid gula byggnader. En del är redan utfört och beslutades att 

Johnny fortsätter med belysning med solceller och är rörelse- och 

skymningsreglerade. 

 Hög hastighet på Lyckovägen. Beslutades att styrelsen ska undersöka 

olika förslag. Linjemarkering och lösa ”bulor” är förslaget. 

 Belysning på stickvägar. Styrelsen föreslår ingen åtgärd vilket 

årsstämman godkände. 

 Grå brevlådor. Styrelsen föreslår ingen åtgärd då det är varje 

fastighetsägares ansvar- Dock ska de vara hela. Beslutade enligt 

styrelsens förslag. 

 Boulebana. Beslutades att styrelsen ordnar en ny bana vid lekparken. 

 Kiosken. Christer talar med Ali att snygga upp. Bilen ska bort i augusti 

enligt Ali. 

  

§ 21 Avfallshantering. Christer har kontakt med Laholms kommun. Vi kommer 

ytterligare ett år ha samma system som nuvarande. Problem är att 

chaufförerna inte vill köra in på stickvägarna. 



 

§ 22 Övriga frågor. 

 Döda träd vid Lyckovägen 5F. Beslutades att de ska markeras och tas 

ned senast vid höststädningen 2020. 

 Felsortering i containers. Ärendet diskuterades. Vi måste bli bättre på att 

sortera förpackningar och tidningar. 

 Kiosk och golfbaneområdet. Styrelsen arbetar med frågan. Det kan bli 

mycket stora kostnader. 

 

§ 23 Stämmoprotokollets distribution. 

Justerat protokoll kommer att finnas på hemsidan, distribueras via e-post, 

på anslagstavlorna sam per post till de som inte har e-postadress. 

 

§ 23 Christer Bjellert tackade och avslutade årsstämman. 

 

 

 

Vid protokollet dag som ovan 

 

 

 

Torbjörn Johansson 

 

 

 

Justeras: Bernt Ståhl Jan Berglund 

 

 

 

Ordförande 

 

 

 

Christer Bjellert 


